

# F-TEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE 2008-02-28

**Tid: 12.00–13.00**

**Plats: Styretrummet**

## Närvarande

**ORDFÖRANDE: JOHAN HILLERGRÉN**  
**VICE ORDFÖRANDE: LINUS EKLUND**  
**KASSÖR: JOHAN AXELSSON**  
**SEKRETERARE: JAKOB ANDERSSON**  
**LEDAMOT: JOHAN GILL**  
**ORDFÖRANDE F6: KRISTIAN LARSSON**  
**ORDFÖRANDE DP: RICHARD ABRAHAMSSON**  
**ORDFÖRANDE FNOLLK: SOFIA GUNNARSSON**  
**ORDFÖRANDE SNF: NIKLAS JAKOBSSON**  
**LEDAMOT FOC: ANTON WAHNSTRÖM**  
**ORDFÖRANDE FARM: JOAKIM OLSSON**

## § 1 MÖTETS ÖPPNANDE

Mötet öppnas.

## § 2 RAPPORT FRÅN F6

F6 har haft sektionens dag och aspmöte.

## § 3 RAPPORT FRÅN DP

DP har också haft sitt aspmöte. Imorgon så har de en DuP tillsammans med asparna.

## § 4 RAPPORT FRÅN FNOLLK

Det kommer inte bli något i Lisebergshallen till hösten då det arrangemanget har dragit över budgeten tidigare år. Nytt för i år är också att det kommer bli en stor tävling av nollinsamlingen, nollkampen, nollrocken och nollhäfvet. Arrangemangen kommer fortfarande ligga separata men resultaten kommer att vägas samman.

## § 5 RAPPORT FRÅN SNF

SNF och Cederwall har haft en träff med två representanter från den franska skolan G.E.M. som eventuellt vill ha ett samarbete med oss.

## § 6 RAPPORT FRÅN FOC

Foc har fyllt på automaterna.

## § 7 RAPPOR FRÅN FARM

Det är nu klart att resan till CERN blir av. Det kommer totalt bli 35 platser. Mer info kommer komma ut nästa vecka och biljetterna säljs efter påsk.

## § 8 RAPPOR FRÅN KÄRNSTYRET

Hiller har varit på ett möte med alumniföreningen. De kommer ha en onsdagspub.

Sektionen fyller förmodligen också 50 år i år då den är lite yngre än själva utbildningen som fyllde 50 år 2006.

## § 9 KONTRAKT FÖR SEKTIONSAKTIVA

Vi vill skapa ett kontrakt mellan sektionen och alla sektionsaktiva och phaddergruppschefer. I kontraktet skall det bl.a. ingå hur vi vill att lokalerna skall skötas och att alla skall verka för godstämning mellan föreningarna. Kärnstyret skall ta och skriva ihop ett första utkast.

## § 10 VÄGGEN

Linus skall maila Wikersten om färg. Patrik, som ritat skissen, kommer vilja göra mycket av jobbet själv. Linnea i DP är nog intresserad av att hjälpa till.

## § 11 FTEK

Ftek är nu åter uppe igen. Spidera, Cederwall och ITS skall ta fram ett avtal som reglerar vad ITS skall sköta och vilka krav vi kan ställa på dem.

## § 12 STYRETKALAS

Vi vill göra något enkelt för att bjuda de andra sektionernas styren. Vi tycker en ost- och vinkväll på Focus blir lämpligt. Vi bestämmer att köra måndagskväll i läsvecka 1.

## § 13 STIPENDIER

Vi skall sätta upp vilka som vann stipendierna på något lämpligt ställe för att uppmärksamma dem ytterligare. Helst skall det vara med bild.

## § 14 NÄSTA MÖTE

Nästa möte hålls torsdagen den 6 mars.

## § 15 MÖTET AVSLUTAS

Mötet avslutades.

Johan Hillergren  
Ordförande

Jakob Andersson  
Sekreterare